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De Ambrassade  -  Opvolging brochure 'Regulitis'

In 2014 werd de brochure ‘Regulitis’ uitgebracht door De Ambrassade, het bureau voor 
jonge zaken. De brochure had als doel de drempels voor jeugdwerk te verlagen, zodat zij 
zich vooral kunnen bezighouden met hun kerntaken. De brochure beslaat vier 
themadossiers, namelijk vzw’s en organisaties, lokalen, kampen en fuiven. Begin 2017 
publiceerde De Ambrassade een stand van zaken over deze themadossiers en gaven ze 
suggesties.

Kan de minister een stand van zaken geven inzake de opvolging van de brochure 
‘Regulitis’? 

Graag een overzicht per themadossier met de ondernomen stappen om de regulitis weg 
te werken, welke stappen de minister hierin nog wenst te zetten en welke hij niet 
haalbaar ziet. 
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VLAAMS MINISTER VAN CULTUUR, MEDIA, JEUGD EN BRUSSEL

ANTWOORD
op vraag nr. 291 van 26 juni 2018
van TINE SOENS

De suggesties van De Ambrassade werden zeker ter harte genomen. Hieronder geef ik 
per thema weer rond welke suggesties tussentijds al actie is ondernomen.
 
1. Kampen

1.1. Ontsluiten kampterreinen: zowel het voorstel om legerterreinen meer te gaan 
gebruiken als het stimuleren van landbouwers om hun terreinen open te 
stellen, worden via het masterplan aangepakt. Beiden voorstellen hebben tot 
positieve resultaten geleid in de loop van 2017- 2018. 

1.2. Aanbod jeugdverblijven: het departement Cultuur, Jeugd en Media bracht 
noden en tekorten mee in beeld via een onderzoek dat door IDEA Consult in 
opdracht van het departement werd uitgevoerd. Dit leidde tot een aantal 
beleidsaanbevelingen waarbij verdere monitoring ontwikkeld zal moeten 
worden. Hier liggen kansen om hiaten weg te werken in de toekomst.

1.3. Gemeentelijke reglementen: intussen werd in juni 2017 het kampcharter 
voorgesteld, en zijn er 2 extra uitwisselingsmomenten tussen 
gemeentebesturen, uitbaters en jeugdgroepen geweest. Daarnaast werd een 
vorming aangeboden op de tweedaagse van de Vereniging Vlaamse 
Jeugddiensten (VVJ) betreffende het kampcharter en wat gemeenten kunnen 
doen om het goed samenleven tussen groepen die op kamp zijn, de uitbater en 
de gastgemeente te bevorderen.

1.4. Kampvuren: dit zit eveneens vervat in het masterplan bivakplaatsen. Vandaag 
is er een ontwerp van decreet houdende diverse bepalingen inzake omgeving, 
natuur en landbouw in opmaak. Hierin zit de aanpassing van het veldwetboek 
met betrekking tot het maken van kampvuren vervat. Enkel wat betreft de 
afstand tussen kampvuren en heide blijft de huidige regeling behouden. Door 
de werkgroep jeugdtoerisme werd een kader voor vaste kampvuurplaatsen 
uitgewerkt.

1.5. Speelbossen: op 4 mei 2018 werd de omkering van de bostoegankelijkheid 
goedgekeurd door de Vlaamse Regering. De jeugdsector is wel nog steeds 
vragende partij voor meer toegankelijk bos.

1.6. Woonkernen: jeugdbewegingskoepels zetten dit jaar hun kampencampagne 
expliciet in op het voorkomen van geluidsoverlast voor de buurt door 
nachtlawaai of versterkte muziek.

2. Fuiven

Wat fuiven betreft, werden na de publicatie van het eindrapport rond het fuifklimaat 
in Vlaanderen en de aanbevelingen die daaruit voortvloeiden (2014) geen extra acties 
ondernomen. Begin 2017 maakte De Ambrassade wel een stand van zaken op rond 
deze problematiek.
Momenteel wordt er hard gewerkt aan de overname van Fuifpunt door Formaat. 
Daarbinnen zal ook ‘regulitis’ bij fuiven voor bepaalde partners rond de tafel een rol 



krijgen. Ik wacht het resultaat van dit proces af alvorens verdere acties te 
ondernemen.

3. Lokalen
3.1. Btw-tarief bij verbouwingen: er werd geen verdere actie ondernomen, maar dit 

onderwerp staat in mijn planning 2018-2019. Ik wil wel wijzen op de federale 
en Europese elementen in dit dossier.

3.2. Onroerende voorheffing: dit is via een parlementair initiatief goed geregeld. De 
uitwerking in de praktijk via Jeugdmaps verloopt vlot.

3.3. Onroerende voorheffing Brussel: intussen is er een vrijstelling van onroerende 
voorheffing op jeugdlokalen in Brussel. Ik wil er wel op wijzen dat het Brusselse 
Gewest hiervoor bevoegd is.

 
4. Vzw’s en organisaties

Momenteel is federaal minister Geens bezig met de hervorming van het 
verenigingsrecht. Hiermee wil hij de oorspronkelijke vzw-wetgeving van 1921 
wijzigen. Het is af te wachten wat deze hervorming in de praktijk zal teweegbrengen.


